
Ob novem letu

SMELO NAPREJ
Končujetno prvo štiritetno obdobje uresničevanja nove

ustave in s tem tudi delegutskegasistema. Zato najsegajo tudi
naše novoletne ocene o tem, kakosmo ga uresničevali v širše,
celotno mandatno obdohje.

Kakšne so dosedanje ocene? Delegatski sistem seje krepko
uveljavil v našem druibenopolitičnem iivljenju in postal se-
stuvni delnašestvarnosti, vsega našegazivljenja. Močnose je
razširil tudi krog neposredno odločujočih občanov pri reše-
vanju vseh področij našega delovanja. To pa seveda pomeni
več mnenj, več stališč, več interesov, kar vse zahteva tudi več
poglobljenega dela in razprav. Vse lo nedvoumno pomeni
tudi večjo kvaliteto sprcjetih odločitev.

Seveda pa z delovanjem delegutskega sistema še nismo za-
dovoljni. Morda smo bili tudi preveliki optimisti in smo bili
prepričani, da bo celotni delegatski sistem zaživel sam od
sebe, ie s tein, da smo ga sprejeli. Premalo smo se trudili, da
bi ustvarUi vse možnosti, kiga omogočajo in mu ravnajopot.
Vrsto shibosti, ki so sepojavljale, smo odpravljali sproti, ne-
kateri; bolj, drugc munj uspeino, nckalere pa bomo lahko
odpruvili šele z novim mandutnim obdobjetn, na katerega se
inlcnzivno pripravljumo.

Priprava in izvedba voliiev delegacij zo nove delegatske
skupščine bo ena osnovnih nalog vprihodnjem lelu. Od tega,
kuko bomo opravili to nalogo, bo v marsičem odvisno delo-
vanjc deleguiskega sistema v drugem mandatnem obdobju.
Narcditi monimo v\e, da bo še holjšc!

Vprihodnjem leiu se bo nagnilo v drugopolovico tudi ure-
sničevanje srednjeročnega programa razvoja naše občine.
Lani smo ugotavtjali, du ;. uresnieevanjem nismo zadovoljni
in nismo dosegli predvidene ravni gospodarskega razvoja.
Letas ugouivljamo, du uresničevanje tega programa ugodno
poteka in bomo celo deloma krili lanski izpad. Za hitrejšo
gospodcirsko rast bomo morali v prihodnjem lelu še siopnje-
vnli svoja prizcidevunja in ztistaviti vsesileza dvig produktiv-
nosti in za hitrejšo investicijsko gradnjo.

Prehitro se končuje lelo. Prehitro zato, ker nismo uresničili
vseh ietju in načrtov. A tako je vsako leto. Vedno nas prehi-
tevačas, ki nepoz.no ovirin zastojev, temvcčsestalnopomika
— samo naprej. Zato se pri svojem delu ludi mi ne smemo
itsiuvljuu ali obotavljati.

In kuj naj zuželim vsem delovnim Ijudem in občanom naše
občine ob novem letu? Predvsem zdravja in osebnega zcido-
vofjstva, vse drugo bomo hihko opravili z združenimi
močmi.
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